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Standard på nye vegprosjekt - forslag i desembertinget 2014

I samband med interpellasjon frå Pål Kårbø til fylkestinget i desember 2014 sette Terje Søviknes fram slikt 

forslag:

"Tillegg til Kårbø sitt forslag:

Fylkestinget ber om at problemstillinga også vert tatt opp med politisk leiing i 

Samferdselsdepartementet."

Kårbø sitt forslag vart oversendt til fylkesordføraren på vegner av forslagsstillaren utan realitetsbehandling.

Søviknes sitt forslag vart oversendt til fylkesordføraren på vegner av forslagsstillaren utan 

realitetsbehandling.

Begge forslaga samla lyder slik:

"Fylkesrådmannen vert beden om å ta ein gjennomgang med Statens vegvesen om denne 

problemstillinga.

Fylkestinget ber om at problemstillinga også vert tatt opp med politisk leiing i 

Samferdselsdepartementet."


